

Welcome to a new world that shines with benefits.



The world of banking is here at your fingertips. Enjoy the seamless, freeing experience of having digital banking solutions which offer you great deals and rewards.

Earn 6.25% anticipated profit with NEO PLUS Saver Account

Log in to Mashreq Mobile App, open a NEO PLUS Saver Account and move your funds to start earning anticipated profit:



6.25% anticipated profit per annum with a minimum salary transfer of AED 10,000 to NEO Current Account



5% anticipated profit per annum by maintaining a minimum balance of AED 50,000 in NEO PLUS Saver Account

[Know more](#)

Add Money to your Account

Bank Transfer

To transfer money from any bank account to your Mashreq Al Islami Account, you will need your IBAN.

- Login to Mashreq Mobile App
- Tap on 'Account'
- Tap on 'Account Details'

Deposit Cash or Cheque

Easily deposit cash or cheque in your account. Visit www.mashreq.com/locator to find nearest Mashreq ATM.

Salary Transfer

Send a letter to your HR to initiate transfer:

- Login to Mashreq Mobile App > tap on 'Services'
- 'Transfer your salary now' > 'Email my HR now'
- Enter 'HR's email ID' > Send email using any email app on your device

Mashreq Al Islami Current Account Features

Joining Bonus	Get up to AED 3,500 Joining Bonus on Salary Transfer. For details visit https://www.mashreqislami.com/en/uae/neo/accounts/current-accounts/salary-transfer/
Early Bird Cashback	Earn up to AED 1,500 cashback (for transactions within the first 90 days)
Minimum Balance Requirement	Monthly average balance of AED 3,000 or transfer a minimum salary of AED 5,000 to Mashreq Al Islami Current Account & no minimum balance required**
For Fees & Charges, visit mashreqislami.com/soc . For Terms & Conditions, visit mashreqislami.com/tncs	

Transact + Earn Earn Early Bird Cashback for completing the following transactions in the first 90 days:

[Know more](#)



Debit Card Spends

Earn 5% cashback on Mashreq Al Islami Debit Card[^], up to AED 200.



International Remittance

Earn up to AED 300 cashback for international transfers



Refer your friends

Refer up to 5 friends and get up to AED 1,000 cashback***

Protecting your Debit Cards from fraud is essential to safeguard your financial information and assets. To know more about card safety, kindly visit mashreqislami.com/cardsafety

*Terms and conditions apply.

**If the monthly average balance is less than AED 3,000 or the salary falls below AED 5,000, there will be a fee of AED 20 + VAT.

***For MAI customers (MAI Referrer), the Referral Bonus Payout eligibility will be considered only when the Referred opens a MAI Current Account or Savings Account (CASA) account. If the Referred opens any other account (i.e. non-MAI CASA account), then the MAI Customer will not be eligible for the Referral Bonus Payout.

[^]Add your Mashreq Al Islami Debit Card to any digital wallet (Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay) to avail cashback.

Mashreq Al Islami is part of Mashreqbank PSC a Bank that is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates.

نقدم لك عالمًا من الخدمات المصرفية بين يديك. استمتع بتجربة سهلة ومريحة من الحلول المصرفية الرقمية التي توفر لك عروضاً ومكافآت رائعة.

اكتسب ربحاً متوقعاً 6.25% مع حساب نيو بلس التوفير

سجل الدخول إلى تطبيق المشرق موبايل وقم بفتح حساب نيو بلس التوفير ونقل أموالك لتبدأ بكسب الربح المتوقع:

ربح متوقع 5% سنوياً عند الاحتفاظ برصيد بقيمة 50,000 درهم كحد أدنى في حساب نيو بلس التوفير



ربح متوقع 6.25% سنوياً عند تحويل راتب مقداره 10,000 درهم كحد أدنى إلى حساب نيو الجاري



تعرف على المزيد

أضف الأموال إلى حسابك

التحويل المصرفي

ستحتاج إلى رقم آيبان الخاص بك لتحويل الأموال من حسابك لدى أي بنك آخر إلى حساب المشرق الإسلامي الخاص بك.

- قم بتسجيل الدخول إلى تطبيق المشرق موبايل
- اضغط على "الحساب"
- اضغط على "تفاصيل الحساب"

الإيداع النقدي وإيداع الشيكات

قم بإيداع الأموال أو الشيكات في حسابك: قم بزيارة www.mashreq.com/locator للعثور على أقرب جهاز صراف آلي من المشرق إليك.

تحويل الراتب

قم بمراسلة قسم الموارد البشرية في شركتك لتحويل راتبك:

- قم بتسجيل الدخول إلى تطبيق المشرق موبايل < اضغط على "الخدمات"
- "حول راتبك الآن" > إرسال بريد إلكتروني إلى قسم الموارد البشرية في الشركة التي تعمل بها الآن
- أدخل "عنوان البريد الإلكتروني لقسم الموارد البشرية" < قم بإرسال البريد الإلكتروني باستخدام أي تطبيق للبريد الإلكتروني في جهازك

مزايا حساب المشرق الإسلامي الجاري

مكافأة الانضمام	احصل على مكافأة انضمام تصل إلى 3,500 درهم عند تحويل الراتب. للتفاصيل، قم بزيارة https://www.mashreqislami.com/ar/uae/neo/accounts/current-accounts/salary-transfer/
الاسترداد النقدي المبكر	اكتسب استرداداً نقدياً يصل إلى 1,500 درهم (للمعاملات التي يتم إجراؤها خلال أول 90 يوماً).
متطلبات الحد الأدنى للرصيد	متوسط رصيد شهري بقيمة 3,000 درهم أو تحويل راتب بقيمة 5,000 درهم كحد أدنى إلى حساب المشرق الإسلامي بدون حد أدنى للرصيد**
لمعرفة الرسوم والمصاريف، قم بزيارة mashreqislami.com/socar . للاطلاع على الشروط والأحكام، قم بزيارة mashreqislami.com/tncsar	

قم بمعاملاتك واكسب اكتسب استرداداً نقدياً مبكراً عند إتمام المعاملات التالية خلال أول 90 يوماً:
[تعرف على المزيد](#)

رَشْحْ أهدائك

قم بترشيح لغاية 5 أهداء واحصل على استرداد نقدي يصل إلى 1,000 درهم***



التحويلات الدولية

اكتسب استرداداً نقدياً يصل إلى 300 درهم على التحويلات الدولية



عمليات الإنفاق على بطاقة الخصم

اكتسب استرداداً نقدياً 5% يصل إلى 200 درهم على بطاقة الخصم من المشرق الإسلامي^



تعتبر حماية بطاقات الخصم الخاصة بك من الاحتيال أمراً جوهرياً لسلامة معلوماتك وأصولك المالية. لمعرفة المزيد عن حماية البطاقة، يرجى زيارة mashreqislami.com/cardsafety

* تطبيق الشروط والأحكام

** يتم احتساب رسوم بقيمة 20 درهماً + ضريبة القيمة المضافة عند انخفاض متوسط الرصيد الشهري عن 3,000 درهم أو كان الراتب أقل من 5,000 درهم.

*** بالنسبة لعملاء المشرق الإسلامي (الذين يقومون بعملية الترشيح إلى المشرق الإسلامي)، يتم دفع مكافأة الترشيح فقط عندما يقوم العميل المرشح بفتح حساب جاري أو حساب توفير لدى المشرق الإسلامي. وفي حال قيامه بفتح أي حساب آخر (على سبيل المثال: حساب جاري أو توفير غير تابع للمشرق الإسلامي)، فعندها لن يكون عميل المشرق الإسلامي مؤهلاً للحصول على مكافأة الترشيح.

^ للاستفادة من الاسترداد النقدي، قم بإضافة بطاقة الخصم الخاصة بك من المشرق الإسلامي إلى أي محفظة رقمية (Apple Pay أو Google Pay أو Samsung Pay).

المشرق الإسلامي (الناظمة الإسلامية لبنك المشرق ش.م.ع.، وهو بنك مرخص ويخضع لمراقبة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي).